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کازرون

محیط بان کازرونی در عملیات 
حفاظت از بلوط ها مجروح شد

برای دستگیری  در یک عملیات تعقیب و گریز پراسترس 
ـ  ارژن  منطقه حفاظت شده  در  بلوط  درختان  قطع  متخلفان 
شدت  به  کازرون  شهرستان  محیط بانان  از  یکی  پریشان، 
داد که محیط بانان در  این حادثه در حالی رخ  مجروح شد. 
تلاش بودند تا از تخریب بیشتر این گنجینه طبیعی جلوگیری 

کنند.
محیط بانان  بلوط،  درختان  غیرمجاز  قطع  گزارش  پی  در 
شهرستان کازرون به محل اعزام شدند. متخلف که قصد فرار 
داشت، با یک دستگاه خودرو شخصی به عمد به خودروی 
محیط بانی برخورد کرد. با هوشیاری محیط بانان، تلاش برای 
به  موفق  آن ها  متاسفانه  اما  یافت،  ادامه  متخلفان  دستگیری 

فرار شدند.
از  تأسف  ابراز  فارس ضمن  محیط زیست  حفاظت  مدیرکل 
این حادثه و فرار متخلفان، بر لزوم برخورد قاطع با متخلفان 

زیست محیطی تاکید کرد.
در  محیط بانان  تلاش های  از  قدردانی  با  تاجگردون  لیلا 
دستگاه های  همکاری  اهمیت  بر  محیط زیست،  از  حفاظت 

قضایی و انتظامی در دستگیری متخلفان فراری تاکید کرد.
مشاهده  صورت  در  تا  خواست  شهروندان  از  همچنین  وی 
حفاظت  اداره  به  را  مراتب  محیطی،  زیست  تخلف  هرگونه 

محیط زیست گزارش دهند.
از  حفاظت  اهمیت  به  توجه  با  کرد:  تصریح  تاجگردون 
جنگل های بلوط و نقش حیاتی آن ها در حفظ محیط زیست، 
نیروهای یگان حفاظت محیط زیست با جدیت به وظایف خود 
ادامه خواهند داد. هم اکنون نیروهای انتظامی و محیط بانی در 

تلاش برای دستگیری متخلفان فراری هستند.
محیط زیست  عمومی  روابط  از  نقل  به  و  ایسنا  گزارش  به 
فارس، محمد امین بیرامی، رئیس اداره محیط زیست شهرستان 
کازرون نیز گفت: محیط بان پولادی در جریان این عملیات 
مجروح شده است. خوشبختانه حال عمومی وی پس از انتقال 

به بیمارستان رو به بهبود است.

نی ریز 

امام جمعه نی ریز: 

راه حل رفع مشکلات کشور گوش کردن 
به فرامین رهبر معظم انقلاب است

محمود  سید  حاج  حجت الاسلام والمسلمین  مقدسی:  علیرضا 
حسینی  امام جمعه  نی ریز،  در خطبه های نماز جمعه ضمن 
داشت:  اظهار  )س(  فاطمه  شهادت حضرت  سالروز  تسلیت 
کشور ما به دلیل وجود رهبری فرزانه نسبت به کشورهای 
رهبری  معظم  مقام  است.  برخوردار  خاصی  امتیاز  از  دیگر 

مورد عنایت مردم و جوانان هستند.
وی بیان داشت: هرچه مسئولین انسجام بیشتری داشته باشد 
و از رهبری اطاعت کنند، بسیاری از مشکلات به این وسیله 
حل و نقشه های توطئه کنندگان خنثی می شود و کشور رو 
به پیشرفت خواهد رفت، ولی متاسفانه بعضی از دولتمردان به 

فرمایشات حضرت آقا گوش نمی کنند.
ابراز  خود  سخنان  از  دیگری  بخش  در  نی ریز  جمعه  امام 
داشت: آمریکا ۴۵ سال است با ما دشمنی دارد و هیچ گاه از 
بیگانه انتظار کمک نداشته باشید که به نفع ما سخن بگوید و 

یا مشکل ما را حل کند.
تنها راهکار برای سربلندی و سرافرازی در عرصه های سیاسی، 
اقتصادی، فرهنگی و بین المللی اطاعت از مقام ولایت است 

که پرچمدار و علمدار آن رهبر معظم انقلاب است.
کشور  مشکلات  رفع  حل  راه  داد:  ادامه  نی ریز  جمعه  امام 
گوش کردن به فرامین رهبر معظم انقلاب و اطاعت از بیانات 

ایشان است.

مدیر کانون های خدمت رضوی نی ریز خبر داد؛

اعزام ۴۴ زائر اولی از شهرستان نی ریز 
به مشهد مقدس 

علیرضا مقدسی: مدیر کانون های خدمت رضوی شهرستان 
نی ریز گفت: ۴۴ زائر اولی از این شهرستان در قالب طرح مهر 
حجت الاسلام والمسلمین  حضرت  بدرقه  با  رضوی  درخشان 
جمعه  امام  و  ولی فقیه  نماینده  سیدمحمودحسینی  حاج 
مسئولین شهرستان و خادمیاران  از  نی ریز، جمعی  شهرستان 

به حرم امام رئوف اعزام شدند.
 حسین قلی پور اظهار کرد: اجرای طرح مهر درخشان رضوی 

با هدف اعزام زائر اولی ها به مشهد مقدس به همت کانون 
رضوی  خدمت  کانون های  دبیرخانه  و  زیارت  تخصصی 

شهرستان انجام شد.
وی افزود: کاروان زیارتی طرح مهر درخشان رضوی متشکل 
از ۴۴ نفر زائر اولی از شهرستان نی ریز، با حضور امام جمعه 
و  شهرستان  رضوی  خدمت  کانون های  مسئولان  معزز، 
خادمیاران رضوی در گلزار مطهر شهدا بدرقه و عازم مشهد 

مقدس جهت زیارت مولای عشق و مهربانی شدند.
راستای  در  گفت:  نی ریز  رضوی  خدمت  کانون های  مدیر 
به  رئوف  امام  زائران  رضوی،  درخشان  مهر  طرح  اجرای 
مدت سه شبانه روز مهمان آستان قدس رضوی هستند و در 
برنامه های فرهنگی که در حرم مطهر رضوی پیش بینی شده، 

مشارکت می کنند.
مهمان  مقدس  مشهد  در  وپذیرای  مکان  است  ذکر  شایان 
آستان قدس رضوی و هزینه کرایه رفت و برگشت و بخشی 

از پذیرایی توسط خیرین شهرستان تامین شده است.

خنج

آخرین اقدامات تعریض و بهسازی محور 
باغان - کورده تشریح شد

اداره  عمومی  روابط  از  طلوع  روزنامه  دریافتی  گزارش  به 
راه  مدیرکل  شبانی  مهندس  لارستان،  شهرسازی  و  راه  کل 
با حضور در شهرستان خنج به همراه  و شهرسازی لارستان 
این  فرمانداری  محل  در  نشستی که  معاونین، طی  از  جمعی 
پروژه های  از  یک  هر  اجرایی  روند  شد  برگزار  شهرستان 
راه و مسکن در این شهرستان را بررسی نمود و به تشریح 

اقدامات صورت گرفته در محور باغان - کورده پرداخت.
با   ۶۰ دهه  در  کورده-باغان  محور  اینکه:  بیان  با  شبانی 
به  می تواند  آینده  در  و  شده  احداث  جهادی  راه  مشخصات 
عنوان یکی از راه هایِ شریانیِ ما باشد، افزود: این مسیر محور 
بندرعباس-لار و لار به خنج و همچنین محور جم-عسلویه را 

به هم متصل می کند.
وی تصریح کرد: تاکنون ۱۹ کیلومتر از این محور تعریض 
و بهسازی شده و ۵ کیلومتر هم زیرسازی و ابنیه فنی در آن 
انجام شده و در مرحله اجرای روسازی است و به پیشرفت 
فیزیکی ۷۵ درصد رسیده است و امیدواریم تا پایان دی ماه ۵ 

کیلومتر موصوف به بهره برداری برسد.
منابع  محل  از  گفت؛  لارستان  شهرسازی  و  راه  مدیرکل 
اعتبارات استانی  سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای و 
مجوز لازم برای مناقصه ۵ کیلومتر ادامه مسیر در دستور کار 
قرار گرفته و در تلاشیم با اخذ کمیسیون ماده ۲۳ اقدامات 
اولیه به منظور انتخاب مشاور جهت انجام مطالعات توجیهی 

برای ۶۰ کیلومتر باقی مانده مسیر نیز صورت گیرد.

استان بوشهراستان بوشهر

استاندار بوشهر: 

ارتقای شاخص های اقتصادی اولویت 
استان بوشهر است

استاندار بوشهر با بیان اینکه ارتقای شاخص های اقتصادی از 
اولویت های استان بوشهر است گفت: افزایش تولید و بهبود 
اشتغال پایدار، منجر به رضایت مندی مردم می شود و در این 

مسیر نهایت توان خود را به کار می گیریم.
به گزارش ایسنا، ارسلان زارع در پایان بازدید از واحدهای 
داشت:  اظهار  بوشهر در جمع خبرنگاران  تولیدی و صنعتی 
طرح های  همه  از  حمایت  چهاردهم  دولت  اهداف  از  یکی 
بازدید درهمین  این  تولید است و  بویژه در حوزه  اقتصادی 

راستا انجام شد.
وی افزود: استان بوشهر دارای ظرفیت بالایی در حوزه تولید 
نیمه تمام  بازدید، آخرین وضعیت طرح های  این  است و در 

صنعتی و تولیدی بررسی و تصمیم گیری شد. 
دغدغه های  شنونده  امروز  نشان کرد:  خاطر  بوشهر  استاندار 
سرمایه گذاران و تولیدکنندگان واحدهای مختلف صنعتی و 
تولیدی بودیم. لازم است برای رفع موانع تولید، برنامه ریزی 

مناسب تری صورت گیرد. 
واحدهای  موانع  رفع  بر  علاوه  کرد:  تصریح  زارع  دکتر 
تولیدی، پس از راه اندازی این واحدها در زمینه بازاریابی و 

صادرات محصول، نیز باید حمایت کنیم. 
وی با بیان اینکه گره گشایی از مشکلات واحدهای تولیدی 
کارگروه های  در  شد:  یادآور  است  استان  اولویت های  از 
تولید  موانع  رفع  و  شناسایی  و  احصا  به  نسبت  تخصصی، 

اهتمام می ورزیم. 
استاندار بوشهر با بیان اینکه ارتقای شاخص های اقتصادی از 
اولویت های استان بوشهر است گفت: افزایش تولید و بهبود 
اشتغال پایدار، منجر به رضایت مندی مردم می شود و در این 

مسیر نهایت توان خود را به کار می گیریم. 

تولیدی  واحدهای  بوشهر،  شهرستان  در  افزود:  زارع  دکتر 
خوبی در حال ساخت یا توسعه است که بخشی از این واحدها 
در دهه فجر امسال و بخشی نیز در سال آینده به بهره برداری 

می رسند.
استاندار بوشهر با اشاره به اینکه کشتارگاه صنعتی بوشهر با 
ابراز  اجراست  در دست  امکانات  و  تجهیزات  پیشرفته ترین 
استان  تامین گوشت  بر  واحد، علاوه  این  تکمیل  با  داشت: 
استان های  نیازهای  از  بخشی  تامین  در  می توانیم  بوشهر، 

همجوار نیز نقش آفرین باشیم.

رئیس شورای شهر بوشهر:

تکلیف اراضی ۶۰ متری حریم دریا 
مشخص شود

تکلیف  شدن  مشخص  خواستار  بوشهر  شهر  شورای  رئیس 
اراضی ۶۰ متری حریم دریا شد.

به گزارش مهر، وحید نیک روش در نشست مشترک روسای 
شوراها و شهرداران با استاندار بوشهر اظهار کرد: با توجه به 
اینکه در نوار ساحلی که در اراضی ۶۰ متری حریم دریا قرار 
دارد شهرداری پارک ها و تاسیساتی احداث کرده که باعث 
اختلافاتی فی مابین منابع طبیعی، راه و شهرسازی و شهرداری 
وجود دارد انتظار داریم هر چه سریعتر این موضوع حل و با 
توجه به هزینه کردی که شهرداری در این امر انجام داده این 

اراضی جهت بهره برداری به شهرداری واگذار شود.
سوم  دو  و  جزیره  شبه  بوشهر  شهر  اینکه  به  اشاره  با  وی 
می باشد،  اوقاف  و  نظامی  دستگاه های  اختیار  تحت  اراضی 
گفت: در شهر بوشهر با کمبود شدید زمین مواجه می باشیم و 
با توجه به تجربه واگذاری ۵۳۰ هکتار اراضی شهرک نیایش 
و مشکلات زیادی برای ساکنین آن به دلیل عدم تامین زیر 
ساخت ها وحود آورده و شاهد کارنامه ضعیفی در دولت ها 
در مورد این شهرک هستیم که انتظار داریم در سایر اراضی 
که به شهر بوشهر اضافه می شود توجه جدی به زیر ساخت ها 

صورت گیرد.
نیک روش تصریح کرد: با توجه به دستور مقام معظم رهبری 
که  قانونی  مصوباتی  شهرهاو  از  پادگان ها  خروج  مورد  در 
کامل  تحقق  شاهد  بوشهر  شهر  در  داریم  انتظار  دارد  وجود 
مورد  خدماتی  سرانه های  تامین  رویکرد  با  رهاسازی ها  این 

نیاز شهر باشیم.
و  محلات  اجتماعی  فرهنگی  شورای  تشکیل  شورا،  رئیس 
استفاده از ظرفیت نخبگان محلات با رویکرد مسئله محوری 
در محلات را از اقدامات شاخص شورای ششم در اجماع سازی 

مردمی برشمرد.
نیک روش در پایان اظهار امیدواری کرد؛ دولت و مدیریت 
و  تاثیرگذار  اقدامات  خود  فعالیت  مدت  در  بتواند  شهری 

اثربخشی به یادگار بگذارد.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان

استاندار هرمزگان: 

برنامه ای ۱۸۰ صفحه ای برای پیشرفت  
هرمزگان تقدیم هیئت  دولت شد

با  صفحه ای   ۱۸۰ برنامه  یک  گفت:  هرمزگان  استاندار 
مشارکت نخبگان در راستای پیشرفت هرمزگان تهیه و تقدیم 
هم افزایی،  و  جمعی  کار  با  باید  و  است  شده  دولت  هیئت 

تلاش کنیم تا برنامه های پیشرفت محور استان محقق شود.
به گزارش ایرنا، محمد آشوری تازیانی در نشست با جمعی 
انتخاباتی  ستادهای  فعالان  و  هرمزگان  استان  سیاسیون  از 
دکتر پزشکیان، حرکت در مسیر راهبردی آرامش جامعه که 
مدنظر رییس جمهور است و حاکم شدن عقلانیت سیاسی بر 
رفتارهای سیاسی را مهم برشمرد و بر لزوم استفاده از تمامی 
ظرفیت های استان به ویژه بانوان و جوانان کارآمد در پیشبرد 

اهداف استان تاکید کرد.
وی بیان کرد: مهارت گفت و گوی حاکمیت با مردم، مردم 

با مردم و احزاب با یکدیگر باید ارتقا پیدا کند.
نماینده عالی دولت در هرمزگان ادامه داد: اگر بخواهیم به 
یک نقطه تعادل برسیم باید علاوه بر رقابت سیاسی برای حل 
مشکلات کشور و استان، با گفت و گو دغدغه های مشترک 

را مطرح و به تعاملی منطقی برای حل مسائل برسیم.
آشوری تازیانی، اصلاحات را پشتوانه سیاسی دولت چهاردهم 
دانست و گفت: در سپهر سیاسی کشور، اگر عقلانیت سیاسی 
حاکم بر رفتار سیاسی شود جایگاه کشور ارتقا خواهد یافت.
ضرورت های  اساس  بر  را،  ملی  وفاق  گفتمان  انتخاب  وی 
استراتژی  دنبال  به  جمهور  رییس  گفت:  و  دانست  کشور 
بنیان  و  اساس  اجتماعی،  است و سرمایه  آرامش در کشور 
هر کشوری به شمار می رود و همه باید از گفتمان وفاق ملی 

حمایت کنند.
باید دامنه جذب حداکثری را  بیان کرد:  استاندار هرمزگان 
گسترش دهیم چرا که نه فرصت آزمون و خطا داریم و نه 

ظرفیت ها  همه  از  رو  این  از  حاشیه ها  به  پرداختن  فرصت 
استفاده خواهیم کرد.

بازسازی  برای  لزوم کارآمدی  بر  تاکید  با  تازیانی  آشوری 
سرمایه اجتماعی، تاکید کرد: امروز برای صیانت از گفتمان 

دولت به کارآمدی نیاز داریم.
سطوح  در  تغییر  رابطه  در  مطالبه ها  برخی  به  اشاره  با  وی 
هوشمندانه  باید  مدیریتی  تغییرات  کرد:  تصریح  مدیریتی، 
انجام شود و بر همین اساس کارگروهی تعیین شده که هم به 
ارزیابی مدیران بپردازد و هم بر اساس شاخص ها پیشنهادات 

لازم به ما ارائه شود.
نماینده عالی دولت در هرمزگان خاطرنشان کرد: همه باید 
آستانه تحمل خود را بالا برده و از شکیبایی کمک بگیرند 
کشور  در  آرامش  ایجاد  دنبال  به  چهاردهم  دولت  که  چرا 

است.
آشوری تازیانی همچنین بر لزوم از بین بردن احساس تبعیض 
در جامعه تاکید کرد و گفت: گسست هایی در جامعه وجود 

دارد که باید از بین برود.
وی با اشاره به دیدار اخیر استانداران با رییس جمهور ضمن 
ادامه داد: مدیریت ۲۵  انتقاد از حکمرانی درهم تنیده استان، 
توسعه گرا  سازمان های  دست  در  هرمزگان  استان  از  درصد 
است؛ از این رو از رئیس جمهور درخواست افزایش اختیارات 

داشتیم که موافقت شد.
استاندار هرمزگان تاکید کرد: خط قرمز ما در این دوره، کار 
و تلاش است و رفع مشکلات مردم را به عنوان یک اولویت 

در دستور کار داریم.

معاون استاندار: 

۱۵ درصد ظرفیت هرمزگان در اقتصاد 

 
دریامحور به کار گرفته شده است 

طبق  گفت:  هرمزگان  استانداری  امنیتی  و  سیاسی  معاون 
اقتصاد  ظرفیت های  از  درصد   ۱۵ تنها  شده،  انجام  پژوهش 
است؛  گرفته  قرار  بهره برداری  مورد  استان  در  دریامحور 
تا ۸۰  این میزان را  اروپایی  درحالی که  برخی کشورهای 

درصد رسانده اند.
به گزارش ایلنا از روابط عمومی استانداری هرمزگان، احسان 
کامرانی در اختتامیه نخستین کنفرانس ملی آهن سازی فولاد 
کاوه جنوب، درخصوص توسعه دانش بنیان های و نقش آن 
بهره گیری  دانش  اگر  کرد:  اظهار  افزوده،  ارزش  ایجاد  در 
خاص  محصولات  و  بومی  را  دریا  ظرفیت های  برخی  از 
میلیون ها دلار  تا  تولید کنیم، هر گرم آن  را  بیوتکنولوژی 

ارزش صادراتی دارد.
وی حفظ محیط زیست از آلاینده های در مسیر توسعه را مهم 
برشمرد و ادامه داد: رقابت در بهره گیری از ظرفیت های دریا 
در دنیا مسئله ای جدی است که باید مورد توجه استان باشد؛ 
ضمن اینکه باید در مسیر تولید فولاد در سواحل هرمزگان به 

محیط زیست نیز توجه داشت و توسعه ای متوازن را رقم زد.
به  اشاره  با  امسال  آبان ماه   ۲۷ پزشکیان  رئیس جمهور 
اولویت دهی دولت به اقتصاد دریامحور و اهمیت رونق این 
بخش بر رشد، توسعه و آبادانی کشور تصریح کرد: دولت 

مصمم به اجرای طرح های توسعه ای دریامحور است.

استان خوزستاناستان خوزستان

استاندار خوزستان:

شادگان ظرفیت های بی نظیری 
در کشاورزی و گردشگری دارد

در  شادگان  ظرفیت های  به  اشاره  با  خوزستان  استاندار 
کشاورزی و گردشگری، به چالش های اشتغال جوانان اشاره 
کرد و از پیگیری های لازم برای حل مشکلات این شهرستان 

خبر داد.
به گزارش ایسنا، سید محمدرضا موالی زاده در پایان نشست 
وزیر  می دری،  احمد  حضور  با  که  شادگان  اداری  شورای 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی برگزار شد، اظهار کرد: شهرستان 
شادگان دارای ظرفیت های قابل توجهی است، هم در بخش 
کشاورزی و هم در صنایع تبدیلی. همچنین در زمینه خدمات، 
یک  عنوان  به  شادگان  تالاب  وجود  گردشگری،  ویژه  به 
و  صیانت  نیازمند  شده،  بین المللی  ثبت  و  ارزشمند  فرصت 

توجه ویژه است.
این  عزیز  مردم  مشکلات  رفع  دنبال  به  ما  همه  افزود:  وی 
جوانان  اشتغال  ما،  اصلی  چالش های  از  یکی  هستیم.  منطقه 
است و باید به مباحث مربوط به مجتمع فولاد و سایر مسائل 

توجه کنیم.
مسائلی هستیم  دنبال حل  به  ما  داد:  ادامه  استاندار خوزستان 
بین  به صورت  را  امر  این  قابل حل هستند و  استان  که در 
بخشی دنبال خواهیم کرد. همچنین برای مسائل دیگر که نیاز 
به مجوز از مرکز دارند، از جمله تاسیسات و مسئولیت های 
اجتماعی، پیگیری های لازم را انجام خواهیم داد. با توجه به 
گستردگی بخش های زیرمجموعه وزارت تعاون، کار و رفاه 

اجتماعی، امیدواریم به حول قوه الهی این مسائل را به سرانجام 
برسانیم.

استاندار  همراه  به  ماهشهر  به  سفر  در  امروز  کار  وزیر 
با  و  بازدید  )ع(  کاظم  موسی  امام  بیمارستان  از  خوزستان 

کادر درمانی گفتگو و مشکلات آن ها را بررسی کرد.
وی در ادامه، از شهرک صنعتی شماره یک شادگان بازدید 
نیمه راکد  و  راکد  تولیدی  واحد   ۱۳ شهرک  این  در  کرد. 
آن ها  مشکلات  و  مسائل  بازدید  این  در  که  هستند  مستقر 

مورد بررسی قرار گرفت.
شرکت  یک  و  حرفه ای  و  فنی  مرکز  از  همچنین  می دری 
بسته بندی خرما در شادگان بازدید و مشکلات این واحدها را 

مورد بررسی قرار داد.

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق اهواز 

خبر داد؛

 
کشف ۲ مزرعه رمز ارز با ۱۰۰ ماینر در اهواز

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق اهواز با اشاره به کشف 
۲ مزرعه بزرگ رمز ارز غیرمجاز در این شهر گفت: تعداد 
منطقه   ۲ در  غیرمجاز  ارز  رمز  استخراج  ماینر  دستگاه   ۱۰۰

اهواز کشف و ضبط شد.
محمد فراتی در گفت و گو با ویستا، اظهار کرد:  تامین برق 
مستمر و پایدار برای شهروندان در این شرایط سخت کمبود 
سوخت مورد نیاز نیروگاه ها به سختی در حال انجام است. در 
افراد سودجو  چنین شرایطی متاسفانه مشاهده می شود برخی 
به دنبال کسب منافع شخصی خود بوده و شبکه برق و منافع 
عمومی مردم را به سرقت می برند که از جمله این قبیل افعال، 

سرقت انرژی جهت تولید ارز دیجیتال است.
اقتصادی و دستگاه  امنیت  با تلاش پلیس  اینکه  بیان  با  وی 
غیرمجاز  ارز  رمز  استخراج  ماینر  دستگاه  تعداد  این  قضایی 
ارز  رمز  استخراج  ماینر  دستگاه  هر  کرد:  بیان  شد،  کشف 
معادل ۳.۵ کیلو وات ساعت مصرف برق دارد که برای تولید 
برق آن مصرف یک لیتر گازوئیل و یا یک متر مکعب گاز 
لازم است.فراتی با بیان اینکه با بیان اینکه در برخی مناطق 
از برق های غیرمجاز استفاده می شود، گفت: عمده مشکلات 
برق در مناطق حاشیه شهر اهواز است. در این مناطق با معضل 
برق های غیرمجاز مواجه هستیم که به دلیل استفاده از ماینر 

فشار بسیار زیادی به شبکه برق وارد می کنند.
افزود:  اهواز  برق  نیروی  توزیع  شرکت  مدیرعامل 
شهروندان می توانند برای اطلاع رسانی درخصوص ماینرهای 
اینترنتی سامانه  من«  برق  »اپلیکیشن  طریق  از   غیرمجاز 
غیرمجاز  اماکن  معرفی  برای   www.tavanir.org.ir/samaat

استخراج رمزارز اقدام کنند.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

استاندار کهگیلویه و بویراحمد:

ملاک ارزیابی مدیران کهگیلویه و بویراحمد 
جذب اعتبارات ملی است

پایان  ارزیابی  بویراحمد گفت: ملاک  استاندار کهگیلویه و 
سال ما از مدیران، جذب اعتبارات ملی است.

به گزارش ایسنا، یدالله رحمانی در نشست بررسی پروژه های 
شهرستان های بویراحمد، دنا و مارگون، افزود: ارزیابی آخر 
و  است  ملی  اعتبارات  جذب  اساس  بر  مدیران  از  ما  سال 

دستگاه ها و مدیران باید به این مسئله توجه کنند.
وی با بیان اینکه باید تلاش شود تخصیص بهتری از محل های 
مختلف داشته باشیم، اظهار کرد: مدیران به اعتبارات داخلی 

اکتفا نکنند.
و  ملی  ردیف های  تقویت  گذاری،  سرمایه  جذب  رحمانی 

سایر موارد جذب اعتبار را یک نیاز مهم دانست.
استاندار کهگیلویه و بویراحمد خاطرنشان کرد: مدیران پیگیر 

اعتبارات ملی شوند تا از قافله جذب اعتبارات عقب نمانند.
رحمانی با اشاره به پروژه های بخش راه تصریح کرد: تمام 
پروژه های محورهای اصلی استان باید فعال شده و در دستور 

کار قرار بگیرند.
وی با اشاره به اجرای پروژه های حوزه آب استان، ادامه داد: 
برخی پروژه ها نیازمند مجوز ماده ۲۳ است و باید اقدام شود.
وضعیت  بررسی  خواستار  بویراحمد  و  کهگیلویه  استاندار 
عنوان  و  شد  نفت  اجتماعی  مسئولیت های  اعتبارات  جذب 
کرد: باید راهکارهای مناسبی برای این جذب تعریف و در 

کمترین زمان ممکن اقدام شود.
رحمانی بر جهت گیری برای توسعه همه جانبه تاکید کرد و 
افزود: اعتماد مردم باید با عملکرد مطلوب ما پاسخ داده شود.
وی رسالت حرکت برای توسعه استان با نگاه به مردم را مهم 
اجرای  برای  مناسبی  توجه  مدیران  کرد:  تصریح  و  دانست 

مصوبات داشته باشند.
استاندار کهگیلویه و بویراحمد با اشاره به کاهش دمای هوا 
و ناترازی انرژی، گفت: باید در مصرف، صرفه جویی اعمال 

شود.

نوسازی روشنایی فضاهای  بهسازی و  ادامه طرح  تاسیسات شهرداری لار گفت: در  مسئول واحد 
بهسازی  طرح  است،  شهری  مدیریت  مجموعه  کاری  اولویت های  از  یکی  که  لار  شهر  تفریحی 

روشنایی پارک جنگلی این شهر اجرا شد.
سید کامران علوی: علیرضا فرامرزی افزود: برای اجرای این طرح، ۲۴ پروژکتور آل ای دی ۲۰۰ 

وات جایگزین پروژکتورهای ۹۰ وات شده است.
فرامرزی ادامه داد: بهسازی روشنایی این مکان تفریحی شهر لار ادامه خواهد داشت.

مسئول واحد تاسیسات شهرداری لار:
طرح بهسازی سیستم روشنایی پارک جنگلی شهر لار اجرا شد


